

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



حركة التحرير الوطني الأحوازي

Ahwazi National Liberation Movement (ANLM)

info@ahwaz.tv
ahwaz.tv/arabic/news/contact_us/

<http://www.ahwaz.tv>

FB Messenger: Ahwaztv Channel (ahwaz.tv1)
Fax: 1 801 751 1342
facebook.com/ahwaz.tv1

Ref. No.: ANLM/01/2026

رقم البيان : ح.ت.أ. 2026/01

Date: Jan 9, 2026

التاريخ : 9/01/2026

بيان بشأن تعديل تسمية الحركة باللغة الانجليزية

تعلن حركة التحرير الوطني الأحوازي رسميًا ، اعتبارًا من تاريخه ، أن اسم الحركة باللغة الإنجليزية سيُعتمد رسميًا على النحو التالي:

Ahwazi National Liberation Movement (ANLM)

ويحل هذا الاسم المبين في الاعلى محل التسمية السابقة:

National Liberation Movement of Ahwaz (NLMA)

يعكس هذا التغيير التزام الحركة الثابت بهوية الشعب الأحوازي وحقوقه الوطنية الثابتة ومطالبه المشروعة في التحرير والاستقلال الوطني التام واقامة دولة الأحواز المستقلة وبسط سيادتها على كامل التراب الوطني الأحوازي.

يهدف القرار إلى تعزيز الاعتراف الدولي بالحركة ، ووضوح وضعها القانوني ، وتقوية حضورها الإعلامي والسياسي على المستويين الاقليمي والدولي.

سيتم استخدام الاسم الجديد والاختصار ANLM في جميع الوثائق الرسمية والمراسلات والبيانات الصادرة عن الحركة من الآن فصاعدًا.

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



حركة التحرير الوطني الأحوازي

Ahwazi National Liberation Movement (ANLM)

info@ahwaz.tv
ahwaz.tv/arabic/news/contact_us/

<http://www.ahwaz.tv>

FB Messenger: Ahwaztv Channel (ahwaz.tv1)
Fax: 1 801 751 1342
facebook.com/ahwaz.tv1

ونرجو من جميع الشركاء والمنظمات الدولية ووسائل الإعلام والمراسلين اعتماد هذا الاسم الرسمي في جميع الإشارات المستقبلية.

ان هذا الأعلان جاء بناء على قرار صادر عن قيادة الحركة قرار رقم (1) لسنة 2026 بشأن تعديل تسمية الحركة باللغة الانجليزية والمؤرخ بتاريخ 3-1-2026.

الله أكبر

نصر من الله وفتح قريب

الأحواز لنا وما نطيقها

ثورة حتى التحرير والاستقلال والسيادة

قيادة حركة التحرير الوطني الأحوازي

صدر في 2026/1/9

English Version

Official Announcement

Statement Regarding the Amendment of the Movement's Name in English

The **Ahwazi National Liberation Movement** officially announces, as of the date hereof, that the Movement's name in English shall be formally adopted as follows:

Ahwazi National Liberation Movement (ANLM)

This name shall replace the previous designation:

National Liberation Movement of Ahwaz (NLMA)

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



حركة التحرير الوطني الأحوازي

Ahwazi National Liberation Movement (ANLM)

info@ahwaz.tv
ahwaz.tv/arabic/news/contact_us/

<http://www.ahwaz.tv>

FB Messenger: Ahwaztv Channel (ahwaz.tv1)
Fax: 1 801 751 1342
facebook.com/ahwaz.tv1

This amendment reflects the Movement's unwavering commitment to the identity of the Ahwazi people, their inalienable national rights, and their legitimate demands for liberation, full national independence, the establishment of an independent State of Ahwaz, and the exercise of sovereignty over the entire Ahwazi national territory.

This decision aims to strengthen the Movement's international recognition, clarify its legal status, and enhance its media and political presence at both the regional and international levels.

The new name and the abbreviation **ANLM** shall be used in all official documents, correspondence, and statements issued by the Movement from this date forward. Accordingly, all partners, international organizations, media outlets, and correspondents are kindly requested to adopt and use this official name in all future references.

This announcement is issued pursuant to a decision adopted by the Movement's Leadership, **Decision No. (1) of 2026**, concerning the amendment of the Movement's name in English, dated **3 January 2026**.

God is Great

Victory from God and an imminent conquest

Ahwaz is ours, and we shall not relinquish it

Revolution until liberation, independence, and sovereignty

Leadership of the Ahwazi National Liberation Movement

Issued on 9 January 2026